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Abstract (en)
The bath has swirl sprayers (7) incorporated in the wall area for the introduction of water or a water/air mixture, and at least one suction opening (4).
The suction opening (4) is connected to the suction side and the swirl sprayers (7) are connected to the delivery side of a pump (6) in each case via
pipelines, the pump (6) is connected via an outlet line (13) to the bath outflow (3), and a controllable shut-off valve (14) is arranged in the outlet line
(13). <IMAGE>

Abstract (de)
Wanne mit im Wandbereich eingebauten Wirbeldüsen (7) für die Einleitung von Wasser oder eines Wasser-Luftgemisches und wenigstens einer
Absaugöffnung (4), wobei die Absaugöffnung (4) mit der Saugseite und die Wirbeldüsen (7) mit der Druckseite einer Pumpe (6) jeweils über
Rohrleitungen in Verbindung stehen und bei der die Pumpe (6) über eine Ablassleitung (13) mit dem Wannenablauf (3) verbunden ist und in der
Ablassleitung (13) ein steuerbares Absperrventil (14) angeordnet ist.
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